
  

 

 

 Sida 1 (3) 

 Styrelsemötesprotokoll 2024-05-06 Klubbstugan Nbk 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Marit Erikes, Helen Dragsten, 
                      Maria Rydell, Siv Back, Eva Pers, Marie Hjort, Sofie Öst. 
                       
                      Anmält frånvaro:  Elisabeth von Knorring. 
                        
                       
§ 41              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
              
§ 42 Val av justerare  
                     Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

 
§ 43 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
§ 44 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna. 
                      
 
§ 45 A. Skrivelser inkommande 
                     Agria sponsring. Har skickat ut sponsringspriser till Sara Markström, dessa ska  
                     fördelas på samtliga av våra tävlingar. 
                     Domarförfrågan på Lapphunds SM i Leksand den 15 juni. Har skickat frågan vidare 
                     till Distriktet och Gagnef-Floda Bk 
                      
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 46 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     I dagsläget 550 starter till klass 3 tävlingen 18-19 maj. Fixardag har varit där vi bl.a  
                     lagade balanshindret. Siljan Open tillsammans med Mora Bk arramngeras i höst. 
                     Mer än 30 sponsorer är ordnat. Det blir 3 banor, grillkväll till lördagens final,  
                     försäljning mm. Arrangemanget blir på Hedslunds IP. IFK Rättvik handboll kommer att 
                     hjälpa till som funktionärer. 
                      
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport.  
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                      HUS 
                      Full fräs på kurserna. Dessutom kommer valp och allmänlydnad innan sommaren. 
                      Prova på lydnad med Eva och Roland blev fulltecknad och mycket uppskattad. 
                      Brukslägret har några platser kvar. Rapporten blev inställd. Markeringskurs med  
                      Ingabritt från Orsa blir den 7-8 dec och specialsökskurs den 19-20 okt. ( Extern kurs  
                      pga att vi saknar instruktör ). 
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

Saknar ansvarig i dagsläget men Lena Bergström är föeslagen som samman- 
kallande. Styrelsen tillstyrker detta förslag. Gruppen har varit i Gagnef-Floda Bk och  
tittat på deras MH bana. Bettan Torstensson från Borlänge Bk har tittat på marken 
där vi tänkt att vår bana ska vara. Den 12 maj kl 11 blir det röjning för banan. 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 
 

                     Tjänstehund 
                     Ingen rapport. 
                      

 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Mästarklasstävling den 14 maj. 
                     Nya i sektorn: Ann Egnell, Ann Eriksson, Marit Erikes. 
                     Specialsöksektorn 
                     Saknar ansvarig då Therese Enbäck avsagt sig uppdraget. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Fortsättningskurs pågår. Marita och Conny planerar fler fortsättningskurser. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Plan och mark. 
Ingen rapport. Förslaget att byta namn på sektorn till Anläggning. 
 

                     Stuga/ kiosk. 
Städlistor fungerar bra. Mer bröd önskas. 

 
Aktivitetsgruppen 

                     Ingen rapport.  
 
Hemsidan 

                     Ingen rapport. 
 
                     Distriktet 
                     Sören informerade om mötet. Där följande diskuterades: TS utbildning rally, 
                     SBK tävling som inte fungerar fullt ut, MH figurantutbildning med Lasse Holm,  
                     kongressen och dess handlingar, budget, sparåtgärder införs, valberedningens  
                     förslag. 
                     Viktigt att fler från Nbk deltar på dessa möten. Vi ger distriktet vårt fulla förtroende 
                     att agera kring dessa viktiga frågor i förbundet. 
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§ 47              Att göra lista 
                     Lyset på planerna ska färdigställas, även byte av några stolpar. Toaletten ska 
                     målas färdig. 
 
 
§ 48                Övrigt 
                      
                     Angående skotträning, diskussioner om en kurs- ledig kväll för allmän träning med  
                     skott. Sofie och Maria kallar till ett möte om detta. 
                     Styrelsen eniga om att alla verksamheter ska finnas på klubben. 
                     Behöver tävlingssektorn utökas, Ingrid kontaktar Linda J. 
                     En fråga om skotträning övrig tid, då gäller: informera de som ev är på klubben att det 
                     blir skott,skytten ska stå längst ner mot skogen, skott kostar 10 kr/styck, pistolen får  
                     användas av godkänd skytt. ( styrelsen avgör). 
                     Cassandra har frågat om MR bana, hon får förklara mer vid tillfälle. 
                     Marknadsparkeringen gick bra, lite mindre inkomst än sist. 
                     Vid nästa möte tittar vi på att göra ett ” årshjul” för klubben.  
                      
                       Beslut för mötet: 
                        
                       Sammankallande i RAS mental Lena Bergström. 
 
   
 § 49            Nästa möte den 9 juni kl 18. 
                        
                    
 
§ 50            Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Marit Erikes ordförande                                  Maria Rydell ledamot 


